
Vanematekogu 11.03.2025 

Algus 18.00, lõpp 19.20 

Päevakord: 
1. Vanematekogu ettepanekud ja panus kooli ühisürituste korraldamisel.  
2. Tutvustame algselt planeeritud ja projekteeritud Randvere Põhikooli projekti. 
3. Arutame kohapeal algatatud küsimusi. 

Koosolekul osalesid: 

1.      Gerli Veermäe – 2B klass 

2.      Kristlin Nagel – 5A klass, hoolekogu esimees 

3.      Kerli Rentov – Randvere Hariduse SA, 2B klass 

4.      Kristi Ploom – 4A ja 8C klass 

5.      Keiti Kattai – 3B klass 

6.      Marit Pilbas - 6A klass 

7.      Katre Plaan – 1C klass 

8.      Merle Rüütel – 6B klass 

9.      Silver Jõekalda – 2C klass 

10.   Aivar Ormus – 8B klass 

11.   Gerli Saareleht – 4B klass 

12.   Lagle Kuusing – 4A klass 

13.   Priit Robas – 6B klass, vanematekogu esimees 

14.   Kadri Ottoson – 6A klass 

15.   Helen Orav-Kotta – 7A klass 

  

 1.    Vanematekogu ettepanekud ja panus kooli ühisürituste korraldamisel. 

• Võiks teha ürituse õpetajatele. Üritus võiks jääda augusti lõppu. Vabas 
õhkkonnas, organiseerime söögi, lõbus Kahoot. 

• Eesmärk saada paika kuupäev ja vanematekogu liikmete seast vastutajad kokku 
leppida. 

• Aprillikuu vanematekogu koosolekul otsustame, mis täpsemalt õpetajate ürituse 
sisu oleks, vahepeal põrgatada ideid vanematekogu listis. 



• Osalema oodatud oleks kõik kooli vanemad, ette registreerimisega. 
• Lisaks võiks teha ürituse kogu kooliperele. 
• Eelmine kord oli jutt orienteerumisest, aga koolis kevadel ürituste kalender 

suhteliselt tihe. Aprillis kooli sünnipäeva paiku tuleb suurem spordiüritus 
lastele. Organiseerimisel abiks ka Randvere Hariduse SA. 

• Randvere Külaseltsil on mõttes volbridisko. Võiks vanematekogu poolt sellega 
ühildada näiteks tõrvikujalutuskäigu lõpuga külaplatsil.  

• Tõrvikujalutuskäik – tõrvikud igaüks võtab ise, kostüümid nt, jalutuskäigu 
marsruut paika + kommunikatsioon juurde 

• 8. aprilli vanematekogus otsustame teema lõplikult. 
• Järgmine vanematekogu langeb koolivaheajale. Tõstame 8. aprilli peale 

(teisipäev).   

Otsustati: 

• Vanematekogu teeb õpetajatele koolialguse ürituse augusti lõpus. Kuupäev 
kooskõlastada kooliga. 

• 8. aprillil otsustame sisu. 
• Järgmine vanematekogu toimub 8. aprillil. 
• Tõrvikujalutuskäigu otsustame lõplikult 8. aprilli vanematekogus. 

  

2.     Algselt planeeritud ja projekteeritud Randvere Põhikooli projekti tutvustus 

• Kooli põhikooliks väljaehitamisel pole olnud järjepidevust, noortekeskus pidi 
olema nt kooli küljes, aga nüüd kerkib see kooli kõrvale. Praegu tehakse iga aasta 
üks samm ja muudetakse projekti, mis on kulukam. 

• Eesmärk tutvustada vanematekogu liikmetele, mis oli algne terviknägemus 
põhikoolist. 

• Põhikooliks ehitamise projektis oli plaanitud 18 klassikomplekti. Tänasele 
olukorrale see enam ei vasta ja vald näeb, et pigem tuleb iga aasta Randverre 3 
klassikomplekti. Hetkel koolis tavaklasse 23, lisaks veel väikeklassid ja HEV 
korpus. 

• Mõistlik oleks teha kooli laiendamisel ja projektide tegemisel kooli tervikvisioon, 
mis lähtuks rahvastikuprognoosist ja kooli vajadustest. Arengukavas tuleks selle 
visiooniga arvestada ja lähtuda pikemast perspektiivist kui 4 aastat. 

• Praegu planeeritav söökla laiendus (eraldatud 150 000€) – kas vastab kooli 
tegelikele vajadustele? 



• Vanema tagasiside, et HEV korpus ei ole hästi arhitektil läbi mõeldud. HEV 
korpuses on turvaprobleemid ning on küsimus, kas ratastoolis laps pääseb 
ujulasse. 

• Põhikooli projektis oli kooli ette planeeritud raamatukogu ja noortekeskus, seal 
kus praegu on ratta-ala. E-korpusesse oli plaanitud keemia-füüsikaklassid ehk 
nö avastuskeskus. F-korpuses tehnoloogiakeskus. Plaanitud söökla-ala oli 
mõeldud kahes vahetuses laste toitlustamiseks – 260 last ühes vahetuses ehk 
520 lapse jaoks. 

• Võimlat kasutame saalina, aga ei tohiks – ürituste ajal ei vasta seal ventilatsioon 
nõuetele, lisaks ei tohiks põrandal käia välisjalatsitega. Eraldi aula lahendust 
polnud selles projektis plaanis. 

• Oluline märkida, et see projekt ei pruugi tänast rahvastikuprognoosi arvestades 
olla ka sobiv. Oluline sõnum, et kooli terviknägemus lähtuks 
rahvastikuprognoosist ja kooli vajadustest. Projekt tuleks koostada sellest 
lähtuvalt ja ehitada vajadusel jao kaupa projektist lähtuvalt. 

• Järgmise nädala hoolekokku tuleb arhitekt rääkima söökla projektist. Tänane 
projekt söökla laienduse osas on valmis. 

• Kooli võiks kutsuda Terviseameti, et saada selgust nõuetekohasuse osas – 
ruutmeetrid, pingid-lauad, õhk. 

Otsustati: 

• Anda hoolekogus edasi sõnum, et söökla laiendus peab põhinema mingil 
analüüsil, mitte eraldatud rahasummal. 

• Lisaks paluda analüüsi, milline on rahvastikuprognoosi arvestades meie kooli 
ruumivajadus. Rõhutada, et vaja on kooli ruumiplaani tervikvisiooni. Kooli 
terviknägemus peab lähtuma rahvastikuprognoosist ja kooli vajadustest. 

• Arhitektilt küsida, kas praegune söökla juurdeehituse plaan vastab kooli 
vajadusele. 

  

3.      Kohapeal algatatud küsimused 

  

1) Võtta senised vanematekogus õhku jäänud küsimused kokku ja küsida koolilt 
tagasisidet. 

Otsus: 



• Kristi koondab küsimused ja saadab Kristlinile, kes saadab 12.03. need koolile 
kirjalikult vastamiseks. 

 
2) 1. klasside garderoobis kuulda väga palju vene keelt. 6. klassides on vahetundides 

sama probleem olnud. 

Otsus: 

• Juhtida kooli tähelepanu sellele olukorrale, on tunnetuslik probleem. Vahest 
saab  panna kooli näiteks sildid ja vanemate tähelepanu juhtida, et koolis võiks 
rääkida eesti keeles. 

  

3) Jõululaada raha kasutamise ülevaade. 
• Praegu kasutatud 2053.26€. 
• 1.-6. klasside pesadesse sai kast erinevate kaardimängudega ja kast pehmete 

pallidega. 
• E- ja F-korpustesse sai 10.03. kolm seinataskut erinevate kaardimängudega. 

Palle neile ei saanud, kuna neil pole ruumi palle hoiustada ega neid mängida. 
• Lähiajal plaanis soetada igale pesale õuevahetundideks asju. III astmele ka 

plaan eraldi vahendid soetada ja leida võimalus nende asjade hoiustamiseks. 
• Vahetund.ee projekti kaudu peaks kummikeksud ja footbagid jõudma kooli 

märtsikuu jooksul. 
• Toetatud sai Randvere SA-d legolaudade ostmisel ja legolauad 5. ja 6. klasside 

pesades olemas. 
• Õpilasesindus läheb lähiajal Varjupaikade MTÜ-sse ja annavad meie kooli 

toetuse (400€) üle. 
 

4) Seinapingid F-korpuses – üks on katki läinud ja pole aastaid ära parandatud. 

 

5) 6. klasside pesas pole legosid üldse. 

 Otsus: 

• Korrata üleskutset vanematele, et üks pesa veel ootab klotse. 

  

6) Mis on saanud B-võõrkeelte valiku laiendamisest? 



Otsus: 

• Saadame küsimuse koolile vastamiseks. 
 

7) Kas kool teab, milline on õpetajate koosseis sügisel? Kuidas toetada õpetajate 
siiajäämist? 
• Õppejuhid teevad märtsis vestlusi õpetajatega ja sealt peaks info koolile 

tulema. 
 

8) Ballil jäi silma osade laste käitumine, mis polnud sündmusele kohane. Lapsed 
rippusid lippude taustal redelitel, hüppasid, tegid hundirattaid, riided kohatult 
paljastamas. Ootus on, et vanemad suunaksid oma lapsi korrektselt sellistel 
üritustel käituma.  

Otsus: 

• anda koolile tagasisidet. Ürituse korraldaja võiks enne üritusi (aktused, ballid jm) 
tuletada lastele ja vanematele meelde sobivat käitumist – nt meelespea korrektsest 
käitumisest enne üritust.  

  

Koosoleku juht: Priit Robas 

Protokollija: Kristi Ploom 

 
 
 
 

 

 


